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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2024-08-04            
 
Plats: Klubblokalen. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Ulf Bäcker, Per Funke, Bengt Sjödahl, Karin Berg,  

Agneta Eriksson, Sven-Rune Wiker, Conny Fridlund 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

• Naturstigen frågan ligger nu på skolan. Karin och Agneta ska ta ny kontakt för 
att avtala tid 

• Stora green klipparen kommer att gås igenom av Reinholdsson.  
Ulf ansvarig för det. 

• Åtelkamerorna är inköpta och kommer att sättas upp. 

• Skyddsnäten skall gås igenom under veckorna framåt. 

• Greenfee biljetter är införskaffade 

• Par-golfen är bestämd till 21 september. 14par anmälda 

• Det kom ingen i samband med sponsorgolfen. Styrelsen beslöt att inte ha det 
något mer på grund av bristande intresse 

• Det blir kod hänglås på nya bag boden. Sven-Rune införskaffar ett sådant. 

• Sponsorskylten på staketet framför klubbstugan ska flyttas upp. 

• Enligt tidigare beslut har Bengt o Conny varit ute i terrängen och markerat de 
ny hålen bortanför hål 7. Kontakt ska tas med arrendator, skidklubben och 
hästklubben för att information om våra planer sedan tas kontakt med VBU i 
Grängesberg. 

 
§ 4 Ekonomi 
 Annica meddelade att vi hade 255 betalande medlemmar vid dags dato. 
 Ekonomin ser god ut och vi ligger bra till mot budget med viss brist på greenfee. 
 Vi har nu över 1000 greenfee gäster. 
 
 
§ 5 Rapporter  
 Det kommer att hämtas mer dricka från Spendrup 
 Det har varit mer än 2000 sökningar på google sen senaste mötet 
 Vi är nu 261 medlemmar på Facebook 
 Informationsbladet är inlämnat till Ludvika kommun, 
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§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 10st Nära bollträff 2st Maskin incidenter 

Olyckor 1st Slog huvudet i dörrkarmen och snubblade 
 framåt rakt in i stolpen som går upp till taket 
 utanför.  
 Avsvimmad med spräckt öra hämtad med 
 ambulans. 

Klubben åtgärdar snarast genom att montera upp mjuk skyddslist i 
dörrkarmen 

 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  
Inga nya skrivelser 

   
§8 Övriga frågor 

• Ludvika Schakt logga saknas på hemsidan Bengt åtgärdar. 

• Klubben skickar en blomma till Almqvist. 

• Styrelsen vill ge att stort tack till Monika och Anna-Karin för blom- 
arrangemanget utanför klubbhuset 

 
§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte är den 8 September 2024, kl. 14.00. 

Plats: Svanskogens klubblokal 
 
§ 10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker 

 Sekreterare   Ordförande 


